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Депутата Слобожанської селищної ради сьомого скликання округу  №18

Акімової Вікторії Миколаївни

Відповідно до статей 10,16 Закону України «Про статус депутатів
місцевих рад, щодо звітування депутатів про свою роботу перед виборцями
відповідного округу, подаю письмовий звіт про проведену роботу у 2019 році,
як депутата Слобожанської селищної ради VII-го скликання, округ № 18 по
вул..В Сухомлинського будинку № 48,50,54,58,60.

Мене було обрано на проміжних виборах у березні 2019 року. Я дуже
люблю людей і маю вміння їх слухати,розуміти їх турботи, маю сили і бажання
допомагати людям та захищати їх інтереси. Постійно підтримую зв’язки з
виборцями. Кожні три місяці організовувала зустрічі, на яких інформувала про
роботу місцевої ради та її органів, про виконання планів і програм
економічного та соціального розвитку громади. Під час зустрічі приймала усні
та письмові заяви та доручення від виборців на виконання їх потреб. Мною
було подано 12 депутатських звернень з метою покращення життя моїх
виборців. Мною розглядалися питання про якість робіт по укладанню плитки
в під’їздах, по материалам для утеплення техповерху будинка № 50. Також
контролювала ремонт трубопроводу в підвалі будинка № 50 та постійно була
на окрузі при капітальному благоустрії прибудинкових територій будинків №
48,50. Під час встановлення газових лічильників у будинку захищала інтереси
мешканців, їздила з ними в «Дніпрогаз» для вирішення конфліктної ситуації.
Мною було організовані три толоки по наведенню порядку на прибудинковій
території та боротьбі з карантинними рослинами. В літній період
організовувала регулярний покіс трави біля будинків № 58 і 60. Садила разом
з мешканцями дерева та декоративні рослини .Подавала заявки по обрізці
сухих дерев та вивозу листя, ремонту водостічної системи. Разом з поліцією за
дорученням мешканців закривала нелегальну «наливайку» біля будинку №
50. За власні кошти придбала шланги для поливу і світильники, які встановили
в під’їздах будинків № 48,50,60. Вітала через листівки всіх своїх виборців зі
святами. Моєю метою було здружити людей, щоб кожен мешканець був
активним і небайдужим до громадського життя.

За звітний період брала участь у роботі постійних комісій та роботі сесій.
Піднімала на них питання про стан території нашої громади по карантинним
рослинам, розповсюдження яких ведуть до негативного впливу на здоров’я



громадян , а особливо дітей. Багато підприємств нашої громади нехтують
Правилами благоустрію і не піддержують в належному стані свою територію.

За 2019 рік мешканцям мого округу, які опинилися в скрутному
матеріальному становищі, була видана матеріальна допомогу в сумі 47 тисяч
гривень.

Також хочу проінформувати про використання коштів з місцевого
бюджету за 2019 рік на моєму округу: на поточний ремонт під’їздів (підлога)
будинків № 48,58 і 60 витрачено 178 338,57 грн., на заміну дверей на
пластикові у будинках № 48 і 60 – 54 250,00 грн., на утеплення техповерху у
будинку № 50 – 180 000,00грн., на поточний ремонт системи опалення у
будинку № 48 – 84 945,24 грн., на ремонт фекального трубопроводу у підвалі
будинка № 50 – 29500,00 грн. На благоустрій прибудинкової території
житлового будинку № 48 – 1 415 122,00 грн., а будинку № 50 – 1 100 132,00
грн. Разом по 18 округу було використано 3 042 279,81 грн.

Я дуже рада, що наша громада піклується про людей, про покращення їх
життєвих умов. Ми повинні стати зразком для інших громад. Нехай селище
Слобожанське розквітає з кожним роком, у людей буде гарний настрій і віра в
свого депутата!

З повагою , депутат округу №18 В.М. Акімова


